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Премијер Александар Вучић гостује вечерас у емисији "Упитник" на РТС-у, где је
најављено да ће изнети податке о арсеналима оружја пронађеним недавно недалеко од
његове породичне куће у Јајинцима и у гаражи на Новом Београду, претњама упућеним
њему и његовој породици, као и о општој безбедносној, али и да ће говорити о
економској ситуацији у Србији.

  

  

- У прва три сата аутопутем Љиг-Прељина прошло је више од 2.000 возила. Он игледа
као да сте у Аустрији, Тиролу, Швајцарској... Ово су највиши стандарди. Ми смо платили
прву трашну, почели смо то да градимо, завршили смо првих 40,4 километра, остају нам
још три деонице. Имамо мањих проблема са плављењем и експропријацијом, али све то
решавамо у ходу - рекао је премијер Александар Вучић у емисији "Упитник" и подсетио
да је до сада отворено 100 километара аутопута, а да је до краја мандата ове владе

  

Јавни дуг стављен је под контролу

  

На критике опозиције у Скупштини о томе да се "Србија стално задужује и повећава
јавни дуг", од је одговорио да су то "глупости".

  

- Мени у парламенту ниједан од шест шефова посланичких група то није рекао. Од 2013.
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то нам је БДП у порасту. Јавни дуг данас 240 милиона мањи него на крају 2015. године.
Јавни дуг је потпуно под контролом и наш је циљ да га у наредне три четири године
спустимо испод нивоа Мастрихта, што је 60 одсто - рекао је Вучић и прочитао извештај
ММФ-а.

  

- Имамо потпуну ликвидност буџета и јавних предузећа. То никада нисмо имали. Јавне
финансије су први пут под контролом, имали смо рекордан извоз у септембру од 1,2
милијарде евра, што је први пут у историји - каже премијер.

  

    

Повећање плата и пензија

  

Упитан о повећањима плата и пензија, Вучић је навео да ће само давања за пензионере
до краја године износити од 75 милиона евра.

  

- У просеку у јавном сектору, учитељ који има 50.000 имаће 53.000 динара, што је готово
цела једна плата више годишње. Најтеже је повећати пензионерима, 5.000 динара када
дате једнократно, и повећате за један одсто пензије, то је годишње многима цела једна
пензија. Сада ће 74 одсто пензионера имати веће пензије - каже Вучић. На питање када
ће пензије бити враћене на некадашњи ниво, премијер је рекао да нема враћања јер "не
можемо враћати нешто јер те паре немамо", а да су садашња повећања заснована на
реалним основама.
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- Захвалан сам пензионерима јер они знају и разумеју како функционише држава - додао
је Вучић.Вучић је, говорећи за РТС у Риги, најавио да ће, након истраге надлежних
служби, "имати шта да каже о оружју" и поручио да ће свима онима који су се са тим
"спрдали и покушавали да криминализују његову породицу дати пристојан одговор".

  

  

О дешавањима у Црној Гори

  

- На улици сам одрастао, а да изигравам мангупа, не пада ми напамет. И кад сам говорио
о Црној Гори, рекао сам, и имао сам све доказе шта се спремало, а прећутали смо многе
ствари јер би се срушили многи снови људи овде. Рекли смо истражним органима, и то је
све чисто као суза. Својим ушима сам видео и чуо шта је спремано за Црну Гору - рекао
је Вучић, додајући да не може да говори о више детаља, јер би тиме нанео и штету
поступку у Црној Гори и штету Србији, негирајући и да је било ухапшених у Србији у вези
с тим.

  

"Ствари озбиљније него што смо мислили"

  

- Полиција је напредовала у истрази у вези са оружјем у Јајинцима и на Новом Београду
и изгледа да су ствари озбиљније него што смо мислили у првом тренутку - рекао је
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Вучић, додајући да је лично очекивао да полиција неће наћи ништа, иако је знао да то
оружје није случајно остављено у близини куће његових родитеља.

  

"Мени је најбитније да ми породица буде заштићена"

  

- Ниједног тренутка се нисам јуначио, нити сам рекао да је у питању атентат - рекао је
премијер и додао да је најважније да му породица буде заштићена, а да, што се њега
тиче, остају резултати. Није хтео детаљније да говори, сачекаће, каже, да говоре
надлежни органи.

  

- Мени је важмо да ми породица буде заштићена и мени је важно да имамо резултате у
реформама. И немам ту врсту страха. Изгледа да су ствари озбиљније него што смо у
првом тренутку мислили, и оставићемо полицији да утврди и ко је колико пара добио за
то... Оне вечери када је нађено оружје у Јајинцима, сутрадан је нађено и оружје на
Новом Београду код стана у којем је мој брат. Пре неколико месеци су одређена лица
приведена и управо су документа тих лица пронађена у гаражи на Новом Београду. Оно
што се догодило синоћ је још горе - рекао је Вучић, не прецизирајући о чему се ради.-
Андреј је завршио Економски факултет и 20 година ради на истом месту. Живимо чак и
скромније него раније. Свима који тврде да је нелегално радио, нека то докажу. Тачно је
да ми је брат слаба тачка и волим ја њега и он мене. Смета им човек само зато што свога
брата воли. Он се не бави политиком и погрешио је само зато што је једном рекао да му
сметају и Девенпорт и Саша Јанковић и то му никада нису опростили. У медијима су нас
називали и "кокаинска браћа", а никада дрогу нисмо ни пробали - рекао је премијер,
упитан одакле иду ти напади.
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  Смене у безбедносним службама  - Како је могуће да неко остави онолико оружје а да не буду ухваћени? Неки нисурадили свој посао и зато ће бити промена. Мораћу и ја да будем смењен са места шефасвих безбедносних служби јер нисам успео неке ствари да урадим. Још нисмо сузбиликорупцију и додатно ћемо се обрачунавати са нарко мафијом и неке ствари ћете текмоћи да видите - рекао је Вучић, не прецизирајући о коме мисли.  Упитан за недавне изјаве министра Александра Вулина везане за амбасаду САД и закоментаре да "министар говори што премијер мисли", Вучић је рекао:  - Бићу јасан: не мислим да са мојом и безбедношћу моје породице икакве везе имаамбасада САД. И ту је Вулин погрешио. Али све остало што је рекао је тачно - рекао јепремијер.  Он је навео да је за "измишљање прича око Савамале" до сада дато шест милиона евра,мислећи на разне невладине организације.  "Дао бих све да се истражи убиство браће Битићи"  - То што се десило браћи Битићи је страшна прича. Послагани су као сардине у гроб, ада ни зашта нису били криви. Дао бих све да се тај злочин истражи. Са те стране, да сеубице пронађу, радио сам више него било ко други и наставићу то да радим. Ставио самна важна места и Селаковића и Стефановића, да дођу до информација која ће помоћида ти људи буду пронађени - каже Вучић.  (Блиц)    
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